

Notulen Dorpsraadvergadering d.d. 4 december 2024

Aanwezig: Goof Buijs(voorzitter), Arda Wolterbeek Muller, Ruud Kroon (penningmeester), Johanna Huizer (secretaris)

Afwezig: (met bericht) Sicco Weertman.

Gasten: Cor Te Boekhorst, Joke Te Vaanholt, Jeanet Kortman; Melvin Broekaart.

1. Opening.

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. De gasten geven aan dat zij graag de hele vergadering aanwezig willen zijn. Omdat niet iedereen elkaar kent, maken we een voorstel rondje. M.n. de activiteiten van de Werkgroep Verkeer heeft de belangstelling. Verdere informatie en overleg hierover volgt bij punt 4 Werkgroepen.

2. Concept Notulen d.d. 23 oktober 2024.

** tekstueel blz 1: geen op-aanmerkingen. N.a.v.: Arda is op 9 november naar het Plattelands Parlement geweest, was leerzaam. De power-point van Drenthe heeft ze ons opgestuurd.(mail Arda 23/11 2024)

** tekstueel blz 2: bij punt 6 graag toevoegen bij het begrip veiligheid “ veiligheid in samenhang met de voetgangers”.

N.a.v. punt 4 : parkeeroplossing Zuideinde en Eilandweg ontspint zich een discussie over wel/niet ontvangen enquête, etc. De voorzitter stelt voor de discussie op te pakken bij de bespreking van de Werkgroep Verkeer later in de vergadering.

De actiepunten zijn gedaan. Notulen kunnen worden geplaatst op onze DR-site, met dank aan....

3. Ingekomen post/mails en naar aanleiding van:

** bij het groepsinterview Ontwikkel-agenda economie en toerisme op 21 november kon de dorpsraad helaas niet aanwezig zijn. Krijgen eindverslag toegestuurd.

** Masterclass: Voorzieningen en Leefbaarheid in dorpen: Johanna heeft zich afgemeld ivm zware verkoudheid. Verslag is toegestuurd en Goof heeft ingesproken bij de Provincie Commissie vergadering op 25 november j.l. (zie zijn tekst mail d.d. 24/11)

** n.a.v.: Oprichting Ver. Volgermeer was druk bezocht. De nieuwe vereniging heeft nu al 120 leden!

** G.W. Gerben Lof: Communicatie lopende acties verduurzaming van de woning.

Afspraak: doorsturen naar DR netwerk en op DR-site plaatsen. **Actie: Johanna**

4. Werkgroepen.

** *Verkeer.* Arda praat de gasten bij. Het betreft de enquête, die in 2023 bij de editie van de Dorpsraadkrant was bijgevoegd en waar veel Broekers op hebben gereageerd. Dit is meegenomen in de gesprekken in de werkgroep Verkeer, met o.a. de gemeente. Er is door een bewoner ingesproken bij de raadsvergadering. En de gemaakte Petitie, met alle belangrijke problematiek betreffende verkeer in Broek, is aangeboden.(petitie is te lezen op de DR site onder Verkeer).Het heeft helaas nog niet geleid tot verregaande actie van de gemeente. Er is een gesprek geweest met de wethouder en beleidsmedewerker op 11 november j.l.. In dit gesprek werd duidelijk dat de gemeente anders aankijkt tegen de problematiek dan de werkgroep Verkeer-leden.

Ook kon aan de motie die opgesteld was door D66 en VVD geen gehoor gegeven worden, omdat de wethouder dit niet ingebracht had. Maw: er is nog heel veel te doen voor de werkgroep Verkeer. Eerste inzet is nu om het verkeer in Broek zuid tot bestemmingsverkeer te maken en dat alle andere weggebruikers naar o.a. Marken, etc, via de Monnickendam route rijden. Er moet nu wel al meer aandacht naar de huidige

situatie, omdat het voor voetgangers niet goed mogelijk is om vanaf de Eilandweg naar het Zuideinde te lopen. Bewoners kunnen daar zelf ook dingen in doen, zoals “dikke hagen” strakker snoeien. Auto’s niet parkeren op voetgangers gedeelte van de straat. Daarnaast is de problematiek van zwaar verkeer door het historisch centrum een belangrijk aandachtspunt. (verslag Meeting Verkeersoplossingen Broek in Waterland) wordt binnenkort op de DR site geplaatst.

Voor het grotere plaatje: GW heeft een rondje gemaakt door alle kernen en heeft de verkeersproblematiek op één hoop geveegd. Er blijkt bij de gemeente geen visie te zijn ten aanzien van de verkeersproblematiek!!

De gemeente gaat een verkeersspecialist inzetten in 2025! Wordt vervolgd.

** *Onderdoorgang*. Goof geeft informatie over de stand van zaken voor de gasten. Slot conclusie is dat het nu vooral een financiële zaak is geworden. Een derde van de 240 miljoen moet bij het Rijk vandaan komen. Wordt vervolgd.

** *Wonen*. Ruud geeft uitleg over de stand van zaken.

*Start bebouwing KEBO terrein loopt heel traag, omdat één bewoner zijn bezwaar heeft neergelegd bij de Raad van State.

* Van Disweg: Op het voormalige oefenterrein van de voetbalclub is een bouwtraject van 28 sociale woningen gepland. Een voorbereidend kwaliteitsteam heeft een stedenbouwkundig plan opgesteld. Dit plan wordt 9 december ingediend bij de welstandscommissie voor toestemming. Ook wordt in december het koopcontract tussen de gemeente en de Wooncompagnie afgerond. Na goedkeuring van de Raad gaat het kwaliteitsteam verder met fase 2 van het bouwplan. Daarbij wordt aandacht besteed aan o.a. : informatieavond omwonenden; bouwtekeningen huizen; parkeerplaatsen; infrastructuur; groenvoorziening en de erfplaats; instemming procedures, etc

* het fietstunneltje. Het lukt de gemeente niet om de tunnel schoon te houden. (info: provincie NH is eigenaar van de tunnel, GW verantwoordelijk voor het onderhoud). Mocht je klachten willen indienen gebruik de app: Slim Melden Waterland. Veelal wordt er snel en adequaat gereageerd.

* Ruud heeft samen met Veronica en Peter een tunnelgroepje gevormd om de tunnel tzt te kunnen verfraaien met kunst. O.a. wordt gedacht aan contact met de Kunstacademie om er bijv. een leerproject van te maken. Ruud heeft contact met Bram over de reparatie in de tunnel, wordt binnenkort gerepareerd en de oude metalen deur wordt vervangen. Dit zal niet eerder dan in april 2025 zijn. We besluiten om de verdere ontwikkelingen van het Tunnelgroepje op de agenda van 12 februari 2025 te zetten.

5. Wat verder ter tafel komt.

** Cor: 1 uurtje voor 1 buurtje. Leuk plan, maar hoe voeren we dit uit? Wie gaat de kar trekken? Nu geen duidelijke ideeën! Wordt vervolgd.

** Goof: op 10 november 2025 bestaat de dorpsraad 30 jaar. Gaan we iets mee doen!!

** nieuwe bestuursleden wordt aangewerkt, 1 aanmelding binnen. Hopelijk volgen er meer, praat het rond!!

6. Rondvraag

** Cor: idee om een samenkomst te organiseren in De Draai voor de bewoners van Broek Zuid om met elkaar kennis te maken en gezamenlijk een plan te bedenken voor de verkeersproblematiek. Bv. ook de wethouder uitnodigen, zodat hij kan horen hoe er gedacht wordt en wat de mogelijkheden van GW zijn. Goed idee, werkgroep Verkeer neemt het mee.

** Johanna: ivm DR vergadering in februari nu al de vraag of we weer mee gaan doen met de Landelijke Vrijwilligersdag. Bv weer tunnel poetsen? I.p zeggen we ja

Er verder geen rondvragen meer zijnde sluit de voorzitter de vergadering om 21.51 uur.

Volgende dorpsraadvergadering 12 februari om 20.15 uur Broekerhuis